

全新空运温控货物处理中心

AN/ASI

为您提供上海浦东国际机场内领先的冷链服务设施 NEW FACILITY FOR TEMPERATURE-CONTROLLED AIR-CARGO, OUR PROMISE FOR STATE-OF-THE-ART COOL CHAIN INFRASTRUCTURE AT SHANGHAI PUDONG INTERNATIONAL AIRPORT

冷鲜处理中心位于上海浦东国际机场货运站一期货站内,为各类空运温控货物提供专属处理服务。 充分考虑各类温控货物特性和现代航空运输地面处理需求,我们致力于提供一体化、高品质及可信 赖的冷链处理解决方案。

Located in Terminal 1 of Shanghai Pudong International Airport Cargo Terminal Co., Ltd. (PACTL), PACTL Cool Center is the newest contribution to cool chain infrastructure for all temperature sensitive goods at Shanghai Pudong International Airport (PVG). Containing all features required in modern ground handling for temperature-controlled goods, PACTL Cool Center is designed to meet all demands for integrated, quality and reliable cool chain solutions.



追求卓越

PASSION FOR EXCELLENCE

不断追求卓越,我们致力于以行业最高标准打造一流的空运冷链处理设施。PACTL 冷鲜处理中心 连接机坪和陆路运输操作,为进、出口温控货物提供适宜的地面处理和仓储服务。先进的环保制冷 设施、不同温度区域设置、实时温度监测、生产管理控制系统以及执行最高卫生标准,我们为您提 供一个透明、高效和安全的冷链处理服务。

Pursuit for excellence, we are committed to create a first class cool chain infrastructure for air-cargo with highest international standards. As the interface in between apron handling and ground transportation, PACTL Cool Center is the place for handling and storing your perishable goods appropriately. Using environment-friendly refrigerants, providing different climate zones, real time temperature monitoring, production management system as well as highest hygienic standards, we offer a transparent, efficient and safe handling for your temperature-controlled goods.



冷鲜处理中心特色 FACTS AND FEATURES OF COOL CENTER

- 3500平方米
- 年处理能力10万吨
- 分区域温度设置
 +15℃ 至 +25℃恒温进出口货物处理环境
 冷藏保鲜库 +2℃ 至 +25℃
 冷冻库 +8℃ 至 -18℃
- 可提供保温架子车和保温毯,满足货站与 机坪间无缝冷链运输需求
- 获得 IATA CEIV Pharma 认证
- 自动测温和预警系统
- 24小时安保监控系统
- 使用HERMES货物处理系统
- 生产管理控制系统
- 经培训的服务团队

- 3500 m²
- 100,000 tons annual capacity
- Different climate zones
 Ambient climate for cargo handling +15°C to +25°C
 Coolers +2°C to +25°C
 Freezer +8°C to -18°C
- Thermo-dollies and thermo-blankets are available for a seamless transportation between air cargo terminal and apron
- IATA CEIV Pharma certified
- Automated temperature measure and alarm system
- 24-hour CCTV system
- Fully integrated into operational system HERMES
- Production Management System
- Well-trained and qualified staff



新鲜,始终如一 FRESHNESS IS THE RESULT

为您的生鲜冷藏品提供适宜环境

An adequate environment for your perishable goods

- 生物医药产品
- 海鲜
- 乳制品
- 鲜花
- 水果和蔬菜
- 冷鲜肉类和家禽

- Biomedical and pharmaceutical products
- Seafood
- Dairy products
- Fresh cut flowers
- Exotic fruit and vegetables
- Chilled & frozen meat and poultry





绿色、可持续的货物处理服务 SUSTAINABLE HANDLING FOR THE FUTURE

倡导环保理念,充分考虑保护环境和可持续发展。

Advocated to eco-friendly concepts, we think ahead for environment protection and sustainable development.

- 最新环保制冷技术
- 选用新型制冷剂,无毒、环保
- 废弃物循环管理
- 电动牵引车和电动叉车

- Sophisticated and eco-friendly cooling technology
- Usage of new refrigerants, non-toxic, environmentfriendly chemical-substances
- · Waste management based on recycling
- Electric tractors and forklifts



上海浦东国际机场货运站有限公司

IL Shanghai Pudong International Airport Cargo Terminal Co., Ltd.

上海市速航路168号 201207 上海浦东国际机场内 电话:(86-21)68842008 传真:(86-21)68342759 网址:www.pactl.com.cn 168 Suhang Rd., Shanghai Pudong Intl. Airport Shanghai 201207, PRC Phone: (86-21)68842008 Fax: (86-21)68342759 Web: www.pactl.com